(2024 至 2025 年度第十五號) 通告

- (一)暑假由7月15日開始,暑假期間,本校辦公時間:上午9時至下午2時(逢星期一 至五),如有任何查詢可於此段時間致電學校或留意本校網頁。本校網頁內所有資 料及相片將於8月10日後刪除,請家長於8月10日前下載。
- (二)本校升班分配是按照原定之班別分成三組,平均分配入各班,讓學生認識更多同學。開課通告於8月8日以郵遞方式寄出,分班名單將上載於本校網頁內 www.tmllsykg.edu.hk,如在8月16日仍未收到開課通知,請致電回校查詢。
- (三) 2025-2026年度上學期首天開課日為9月1日(星期一)當日提早一小時放學,請交回假期作業及「兒童學習歷程檔案資料夾」給班主任,內附文件及膠套無須交回校,文件請妥為保存,如有遺失,本校不再補發。
- (四) 第四十四屆畢業典禮相片及影片將於稍後上載,家長可於9月1日後掃瞄是日派發之畢業典禮記錄咭內之 OR Code 下載。

祝願各位家長、學生,暑假生活愉快,身心康泰!



2025年7月11日

- (1) The summer vacation starts on July 15. During the summer break, the school office hours are from 9:00 AM to 2:00 PM (Monday to Friday). For any inquiries, please call the school during these hours or check our school website. All information and photos on the school website will be deleted after August 10, so parents should download them before that date.
- (2) The class assignments for the new academic year will be divided into three groups based on the original classes, allowing for an even distribution among the classes so that students can meet more classmates. The class opening notice will be mailed out on August 8, and the class lists will be posted on our website at www.tmllsykg.edu.hk. If you do not receive the class opening notice by August 16, please call the school for inquiries.
- (3) The first day of the new school year for the 2025-2026 academic year will be September 1 (Monday), with an early dismissal one hour earlier. Please return your holiday assignments and the "Children's Learning Portfolio" to the class teacher. Documents and plastic sleeves do not need to be returned; please keep them safe. The school will not reissue any lost documents.
- (4) The photos and videos of the 44th graduation ceremony will be uploaded online later. Parents can scan the QR code on the graduation ceremony record card distributed on that day to download them after September 1.

Wishing all parents and students a pleasant summer vacation, with good health and well-being!



Shun Tak Fraternal Association Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten July 11, 2025